

## SILAT KEBANGSAAN

# Selangor bukti kehandalan

29 DEC 1986

Oleh IBRAHIM MUHAMAD

PESERTA Selangor mencapai kemenangan cemerlang dan mengussal hampir semua bahagian dalam Kejohanan Silat Kebangsaan di Kuala Terengganu, petang semalam.

Seorang pesertanya dalam kelas A berjaya ke peringkat akhir dan lima lagi peserta kelas B, C, E, dan G ke peringkat separuh akhir.

Sementara Johor pula mencatat kejayaan yang memuaskan dengan lima peserta berjaya ke peringkat separuh akhir iaitu kelas A, D, G, H, dan I. Peserta kelas A Johor, Kamsan Dollah bagaimanapun kalah kepada Mohd Rafi Yaakob dari Selangor dalam peringkat separuh akhir.

Pasukan tuan rumah Terengganu sehingga ini hanya mencapai kemenangan sederhana, empat dari sembilan peserta yang mengambil bahagian sejak dua hari lalu layak ke peringkat separuh akhir.

Kelas yang dimenangi sehingga ini ialah B, D, E dan H. Kejayaan terbaru yang dicapai ialah melalui Azmi Abdul Manaf dengan mengalahkan Shahrun Labuna dari Gayong Malaysia.

Kelantan yang tidak begitu cemerlang setelah dua hari pertandingan dijalankan bagaimanapun peserta kelas I, Mohd Fauzi Aziz berjaya melayakkan diri ke peringkat akhir.

Dia telah mengalahkan Mohamad Kamal Hashim dari Kedah di peringkat separuh akhir pertama. Seorang lagi peserta kelantan dari kelas H, Azam Haji Abas berjaya ke peringkat separuh akhir.

Berikut ialah peserta yang layak ke peringkat separuh akhir: Kelas A - Mohamad Azil (Gayong Malaysia), Mohamad Fauzi Mansor (Kedah).

Kelas B - Mohamad Azmi Ibrahim (Selangor), Azmi Abdul Manaf (Terengganu), Kassim Tepek (Gayong Malaysia), Ahmad Wardi Salim (Melaka).

Kelas C - Razif Mahadi (Gayong Fatani), Mohamad Khairi Abdul Rahman (Selangor), Mohamad Alfazullah (Pahang).

Kelas D - Che Wan Ngah (Terengganu), Shaari Sulaiman (Johor) Hashim Mohamad Shah (Melaka).

Kelas E - Abdul Razak Ismail (Terengganu), Abdul Wahab Ghafar (Perak).

Kelas F - Ramli Ibrahim (Selangor), Yazik Arifin (Gayong Fatani).

Kelas G - Ruzaidi Mohamad Rahman (Selangor), Yahya Yusuf (Johor), Wan Ahmad Aminuddin Baki (Gayong Malaysia).

Kelas H - Azman Embong (Terengganu), Zulfakar Abdul Majid (Johor), Azma Haji Abas (Kelantan) Aziz Sahid (Kedah).

Kelas I - Zulkifli Salleh (Johor), Ahmad Kamal Mustafa (Selangor).

Perlawanan akhir: Kelas A - Mohd Rafi yaakob (Selangor), Kelas I - Mohamad Fauzi Aziz (Kelantan).